
 

 

Hovedstyremøte, DFK,   
29 mars 2006  

Tid (dato, fra kl til kl): 2006-03-29, 1830-2130 Sted: Hokksund flyplass 
Innkalt av : Øyvind Moe, Leder DFK 

Ordstyrer: Øyvind Moe Referent: Fredrik Glette 

Deltakere: Erik Østerud, Kolbjørn Walderhaug, Ingar Brenna, Christer Lie 
 

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  Tidsfrist 

1.  Konstituering av nytt hovedstyre i DFK 

Dette var første styremøte i hovedstyret i DFK etter årsmøte 
og nytt styre er herved konstituert. Leder orienterte nye 
styremedlemmer om styrets arbeid og drift av klubben. 

Forrige møtereferat ble behandler. Ingen kommentarer ble 
fremlagt. 

  

2.  Status anlegg: 
ENHS er stengt pga. baneforholdene. Det er et ønske å 
forbedre banen i år. Det planlegges å så nytt gress, 
Flyplassjefen følger opp saken. Andre mulige tiltak for 
utbedring av banen ble diskutert. 

  

3.  Status motorfly: 

LN-ASF og LN-DFL er begge i drift. Det har vært lite flyging 
pga dårlig vær den siste tiden. 

  

4.  Status slepefly: 

LN-TAU er ok. 

LN-DKF er på oljeskift og ventes klar til 1. april helgen. 

  

5.  Status seilfly: 

Seilflyene er OK. 

  

6.  Status økonomi: 

Regnskapet for klubben kom i havn til årsmøtet. Styret gir 
honnør til kassererne for innsatsen for å få det til. Vi har 
mottatt faktura på fuel fra Shell og Årsavgifter til 
Luftfartstilsynet. 

  

7.  Status skole: 

Motor har for tiden 19 elver som skoler og det er stort trykk 
om dagen. Skolen har fått på plass en ny instruktør som skal 
starte å skole i nær fremtid. 

Seil har som kjent ny skolesjef og det er viktig å utnytte dette 
til å skape ny giv for gruppa. Seil har en bra instruktørmasse 
om dagen. 

  

8.  Status rekruttering: 

Det er viktig å holde trykket oppe når det gjelder rekruttering. 
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Vi må også jobbe med medlemsaktiviteter for å vedlikeholde 
medlemenes interesse for klubben.  

Klubben laget for ca. 5 år siden en plan for utvikling av 
klubben. Er denne moden for revisjon? 

9.  Innkomne saker: 

Forespørsel fra Fred Bratland om mulighet til å bruke ENHS 
som base for fallskjermhopping: Forespørselen ble avvist med 
bakgrunn i den allerede høye aktiviteten på flyplassen og de 
forstyrrelser i driften fallskjermhopping vil medføre. 

Jubileumsfest: Det er besluttet å arrangere jubileumsfest i 
anledning klubbens 70-års jubileum. Festen arrangeres på 
ENHS lørdag 13. mai. Det ble besluttet å opprette en egen 
festkomitè under ledelse av Erik Østerud. Han vil komme 
tilbake med mer informasjon etterhvert som planene blir klare. 

Medlemsmøter/Åpen Dag: 11 juni og 27 august ble foreslått 
som datoer for Åpen Dag på ENHS. Medlemsmøte (julemøte) 
ble foreslått lagt til 1 desember på Hokksund Hotell. 

Godtgjørelse til kasserere i DFK: Styret diskuterte en 
nivellering av godtgjørelsen til kassererne i klubben (motor og 
seil). Styret anmoder seilflystyret om å kompensere sin 
kasserer på samme nivå som motorgruppa. 

  

10. Eventuelt: 

Selvassuranse for Seil: saken sendes tilbake til Seilflystyret. 

DFK og momsplikt. Det har vært reist spørsmål rundt DFKs 
momsplikt fordi vi har en relativt stor pengestrøm i klubben. 
Konklusjonen er at vi er en medlemsorganisasjon der 
medlemmene deler på klubbens utgifter. Således foregår det 
ikke noen kommersiell virksomhet i klubben og vi er dermed 
ikke momspliktige. Dersom vårt salg av fuel og klubbeffekter 
overstiger momsgrensen (140.000,-) så vil dette salget være 
momspliktig og klubben vil behandle det deretter. 

  

11. Neste møte 26. april 2006 kl 1830 på Hokksund   
 

Observatører: Ingen 

Sted og dato: Kongsberg, 11 april 2006 Signatur: Fredrik Glette 

 


